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PROTOKOI, NR 45104
Z POSIEDZENIA KOMISJT REWIZYJNEJ

W DNIU 3 GRUDNIA 2OO4 ROKU

Komisja Rewizyjna rozpoczpla obrady o godz . 15. 20 w skladzie wg listy
obecnoéci stanowiqcej zalqcznik do niniejszego protokotu, wg. nastEpuj4cego
porz4dku:

1. Kontynuacja kontroli kosztów funkcjonowania ZBM.
2. Analíza materialów na sesjq.
3. Sprawy róhne.

Na wstEpie Przewodniczqcy Komisji przywital wszystkich radnych, oraz
przybylych fla posiedzenie goéci: Burmistrza L. KapciE, Burmistrza
J. Woániaka przedstawiciela Cechu Rzemieélników i Przedsiqbiorców RóZnych
- pana Zimocha, oraz przedstawicieli mieszkaúców ul. Dygasiriskiego.
Nastgpnie zaproponowal rozpoczecie posiedzenia od wysluchania problemu
z j akim przybyli przedstawi c ie I e ul. Dygasiúski ego.

Pani K. Gola - mieszkanka ul. Dygasiriskiego poinformowala radnych,
2e od dwóch lat ubiegaje siQ o budowg drogi przy tej ulicy. Warunki dojécia
do domów s4 straszne poniewal jest tam polna droga. Dlatego po raz kolejny
proszE o pomoc w tej sprawie. Pan Przewodniczqcy poprosil pana Burmistrza L.
KapciE o wypowied1. Pan Burmistrz wyjaénil, 2e nalely w pierwszej kolejnoéci
opracowaó wstEpny projekt tej inwestycji, aby wiedzieó jakie bgdajej koszty.

Pan Przewodnicz4cy zapytal czy byly skladane wnioski w tej sprawie.
Burmistrz L. Kapcia odpowiedzial, 2e wniosków dotyczqcych inwestycji jest
okolo 200, a Gmina moze zrealizowaó tylko l0 % z nich wynika to
z ogtaniczonej puli pieniEdzy jukq Gmina Jqdrzejów przeznacza na inwestycje.
Na zakoiczenie Pan Burmistrz poinformowal przedstawicieli
ul. Dygasiriskiego, 2e realizacja tej inwestycji bgdzie zale2ala od uchwaionego
budzetu na 2005 rok. W pierwszej kolejnoéci bEda realizowane te inwestycje,
które s4konieczne i niezbgdne.

Pan PrzewodniczQcy zaproponowal paniom, aby przybyly na Komisjg kiedy
bqdzie ustalany projekt budzetu na 2005 rok.

Mieszkanki ul. Dygasiúskiego opuscily posiedzenie Komisji.
Ad.1
Pan Przewodniczqcy zaproponowal zwolanie dodatkowego posiedzenia

nadzieh08.12.2004 celem analizy punktu l.



Radni wyrazili zgodq
Ad.2
Pozycja nr 4.
Przyjqcie protokolu z poprzedniej sesii.

Komisja uwag nie wniosla.

Pan Burmistrz J. WoZniak opuszcza posiedzenie Komisji
Pozycjo nr 6.
Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesiami.
Pan Przewodnicz4cy zwróc\l siE do radnych z pytaniem czy mqqjakieé

uwagi co do pracy Burmistrza miEdzy sesjami. Glos zabral radny S. Baraúski
w sprawie punktu 17, który brzmi ,,wydal zarzqdzenie w sprawie przeznaczenia
zysku naleznego Gminie ze 2003 rok na potrzeby Zakladu Wodociqgów
i Kanalizacji w Jqdrzejowie". Pan S. Baraúski zaproponowal aby ZBM
zrezygnowal z pobierania nale2noéci za wodq , a ZWIK umorzyl zobowiqzania
ZBn1.. W ten sposób Gmina nie musialaby przekazywaó wypracowanego zysku
za2003 r napotrzeby tego zaldady.

Burmistrz wyjaénil, 2e wydal takie zarzqdzenie na podstawie uchwaly
podjEtej przez radnych na poprzedniej sesji. Wydajqc zarzqdzenie w tej sprawie
kierowalem siE trudnq sytuacjE tego zakladu - odpowiedzial pan Burmistrz
L. Kapcia.

Nastgpnie radny S. Baraúski poprosil pana Burmistrza o wyjaénienie punktu
19 - komu wydat zarzqdzenie w sprawie przyjqcia projektu budzetu miasta
i gminy na 2005 rok. Pan Burmistrz L. Kapcia poinformowal radnych,
2e wydawanie zarzqdzen jest w jego kompetencjach. Najpierw przedklada
projekt budzetu a nastqpnie wydaje zarzqdzenie dotycz4ce przekazania projektu
do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Wg radnego S. Baraúskiego punkt 19 jest
niewlaríciwie sformulowany.
Radny S. Fiutek zabral glos odnoénie punktu 22 doQczqcego min. wszczqcia
postqpowania w sprawie budowy oíwietlenia chodnika zlokalizowanego wzdlu2
drogi krajowej nr 7 w miejscowoíci Mnichów, wyjaéniajqc,2e Mnichów ma
przecieL oríwietlenie. Pan Burmistrz L. Kapcia poinformowal zebranych,
ze oéwietlenie bqdzie zalohone w miejscach gdzie go brak, a decyfa o tej
inwestycji zostala podjqta na podstawie wniosków jakie wptynqty do Gminy
w tej sprawie.
Na posiedzenie Komisji przybyla pani Skarbnik - Boíena Ciepluch.

Komisja wipcej uwag nie wniosla.
Pozycja nr 7.
Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjAtych na poprzedniej sesji.



Komisja uwag nie wniosla.
Pozycja nr 8.
Uchwala w sprawie stwierdzenia wygaíniqcia mandatu radnego.
Na wstqpie pan Przewodniczqcy poinformowal radnych o rezygnacji pana

A. Gawlowskiego z funkcji radnego. Glos w tej sprawie zabral pan Burmistrz
L. Kapcia, który wyjaénil 2e, z uwagi na rozbieZne opinie dotycz4ce daty
wygaénigcia mandatu radnego A. Gawlowskiego, pani Przewodnicz4ca Rady
Elíbieta Wióniewska zwrócila sig z pismem do Wojewódzkiego Komisarza
Wyborczego o dokladne okreélenie tej daty.

Komisja nie zajgla stanowiska co do powyászej uchwaty.

Pozycja nr 9.
Uchwala w sprawie uchwalenia programu wspótpracy Gminy Jqdrzejów

na rok 2005 z organizacjami pozarzqdowymi oraz innymi podmiotami
prow adzqcym i dzialalno i ó poitku pub I i czne go.

Przewodniczqcy zapytal radnych, czy majqjakieé uwagi i pytania dotyczqce
powy2szej uchwaly. Glos w tej sprawie zabral pan Zimoch - przedstawiciel
Cechu RzemieSlników i PrzedsiEbiorców Róznych, proponuj4c wprowadzenie
zmian w $3 i $4, które zostaly zaakceptowane na wczeéniejszym posiedzeniu
Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego. Do paragrafu $3 (obszary wspólpracy)
dopisaó punkt 9 o nastEpujEcym brzmieniu: dzialalnoió wspierajqca rozwój
przedsiqbiorczoíci, i $4 ,, zadaniami programu s4: dopisaó punkt
l1 o brzmieniu: wspieranie inicjaQw z zalcresu rozwoju przedsíqbiorczoici.

Pan Burmistrz odpowiedzial, 2e nie ma Zadnych przeciwwskazaú co do
wspierania inicjatyw z zakresu rozwoju przedsiEbiorczoÉci. Wi4ze sig to jednak
z dodatkolvymi érodkami, jakie Gmina musi posiadaó na ten cel.

Glos zabrat pan Zimoch mówiqc, 2e wspieranie rozwoju przedsigbiorczoéci
moíe polegaó nie tylko na przekazaniu dotacji, ale równi e2 na zaangaaowaniu
sig Gminy w organizacjg szkoleú, zamieszczaniu informacj i z tego zakresu na
stronie internetowej.

Po wysluchaniu wypowiedzi pana Burmistrza i pana zimocha
Komisia przvstapila do glosowania nad pozostawieniem proiektu uchwatv
bez proponowanych zmian.

Jednogloénie Za
Pozycja nr 10.
Uchwala w sprawie trybu postqpowania o udzielenie z bud2etu gminy dotacji

podmiotom, nie zaliczonym do sektora finansów publicznych, sposobu jej
rozliczenie oraz sposobu kontroli wykonania zleconego zadania.

Pan PrzewodniczEcy zarzqdzil krótka przerwe, po czym udal sip z czlonkami
Komisji na naradE. Pan Przewodniczqcy zwrócil sig do pani Skarbnik i pana
Burmistrza L. Kapci z pytaniem czy Komisja moglaby przesunqó analizE



powyzszej uchwaly na kolejn4 sesjE i czy ponioslaby jakieé konsekwencje
z tego powodu. Podjgt4 decylE w tej sprawie motywujE tym, i2 Komisja
Rewizyjna jest inicjatorem tej uchwaly, i chcielibyémy dokladniej iq
przeanalizowaó.

Pani Skarbnik poinformowala radnych, 2e Komisja nie bgdzie ponosita
Zadnych konsekwencji finansowych. Pan Burmistrz L. Kapcia dodal,
2e o programie sesji decyduje nie on ale Przewodniczqca Rady.

Komisja stawia wniosek:
WNIOSEK : Przesunipcie pozycji nr 10 na nastgpn4 sesjp.

Jednogloénie Za
Pozycja nr 11.

LJchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na rok 2004.
Pan przewodnicz4cy zwrócil siE do radnych, czy analizujqc t4 uchwalp

majq jakieé w4tpliwoéci i pytania. Gtos zabrala pani Skarbnik wyjaéniaj4c,
2e dotacja jukq otrzyma Zaklad Budynków Mieszkalnych oraz Zaldad
Podstawowej Opieki Zdrowotnej nie poprawi znaczqco sytuacji tych zakladów.

W ramach analizy tego punktu pan Burmistrz poinformowal radnych,
2e s4 plany zwiqzane z przesunigciem czESci érodków finansowych
przeznaczonych na budowE bloku komunalnego na inne inwestycje. Wi4ze siq
to z niewykorzystaniem calej puli pieniedzy ptzeznaczonej na budowE bloku.

Po wystuchaniu pana Burmistrza Komisj a przystryrla do gtosowania
za zmianami w budzecie miasta i gminny na rok 2004 plus dodatkowe zmiany
proponow ane przez pana Burmistrza.

3 elosv Za
2 osoby wstrzymalv sie od glosu

Nikt nie byl przeciw
Pozycja nr 12.
(Jchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnym Programie

Profilaktyki i Ronviq4nvania Problemów Alkoholowych na rok 2004.
Komisja przyst4pila do gtosowania

Jednogloénie ZA przyieciem uchwaty
Pozycja nr 13.
Uchwalq w sprawie zmiany uchwaty nr WI/ 174/3 Rady Miejskiej

w Jqdrzejowíe z dnia 29 grudnía 2003 roku w sprawíe zmiany Statutu Zwiqzku
Mi qdzy gminne go,, Eko I o gia " z s ie dzíb q w Jqdrz ej ow i e.

Pan Burmistrz L. Kapcia wyjaénia, 2e chodzi o wykreélenie Gminy
Pinczów ze Statutu Zwiqzku MiEdzygminnego.

Komisja przyst4pila do glosowania

Jednoglo5nie Za przvieciem uchwatv



Pozycja nr 14.
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na nabycie nieruchomoici na rzecz

Gminy Jqdrzejów.
Komisja przyst4pitra do glosowania

Jednogloénie ZA przyieciem uchwalv

Pozycja nr 15.
Uchwata w sprawie wyrazenía zgody na zamianq nieruchomoíci

komunalnej na nieruchomoíó stanowiqcq wlasnoíó osoby fizycznej.
Komisja przystqpila do glosowania

Jednogloénie ZA przvieciem uchwalv
Pozycja nr 16.
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na zamianq nieruchomoici

komunalnej na níeruchomoié stanowiqcq wlasnoió osoby fizycznej.
Po przeczytaniu uzasadnienia przez pana Przewodniczqcego gLos zabral

radny S. Baraúski pytajQc Pana Burmistrza L. KapciE, dlaczego Gmina
zamienia dzialkE o powierzchni 0,53 ha na dzialkg o duzo mniejszej
powierzchni bo 0,11ha i czy tazamiana jest zasadna.

Dzialka osoby ftzycznej, któr4 przejmie Gmina jest zajEta pod budowg
kolektora sanitarnego i nie mohe byó wykorzystana do celów rolniczych.
Dlatego wtaéciciel tej dzialki zwróctl siQ do Gminy o dokonanie zamiany
na dzialkE nr 501, któr4 bgdzie mógl wykorzystywaó rolniczo.

Radny B. Król uwa2a, 2e wlaéciciel mniejszej nieruchomoéci powinien
zrekompensowaó Gminie tq róznicp.

Nastgpnie Komisja przystryila do glosowania.

2 glosv Za przvieciem uchwaly
3 qlosy przeciw

Nikt sie nie wstrzymal od glosu.

Pozycja nr 17.
Uchwala w sprawie wyrazenia zgody nq zamianq nieruchomoíci

komunalny c h na nieruc h o mo i ó s tanow i qc q w s pólwlas no í ó o s ó b fizy czny c h.
Pan Burmistrz L. Kapcia wyjaénit radnym, 2e s4 to nieruchomoéci

poloZone przy ul. KoScielnej. Dzialki te stanowiq wspólwlasnoSó osób
fizycznych, a zamiana ma charakter nieodptatny. Dokonanie tej zamiany
pozwoli Gminie na rozpoczEcie budowy pawilonu handlowo uslugowo
mieszkalnego przy tej ulicy, o czym mówi ,,uchwala w sprawie wyrazenia
zgody na rozpoczQcie prac zwiqzanych z realizacjq inwesecji pod nazwq
:budowa budynku handlowo - uslugowo - mieszkalnego wraz z przylqczami



infrastruktury technícznej przy ul. Koícielnej w Jqdrzeiowie. "

Zainteresowanie t4 inwestycjqjest duhe, ze wzglqdu na korzystn4lokalizacjE.
Komisj a przyst4pila do glosowania.

Jednogloénie Za przvieciem uchwatY.

Pozycja nr 18
(Jchwala w sprawie okreilenia wzorów formularzy ínformacjí i deklaracji

na podatek rolny, podatek leiny, oraz podatek od nieruchomoicí.

Komisja przystqpila do glosowania

Jednogloénie Za przvieciem uchwatv

Pozycjo nr 19.
Uchwala w sprawie obni2enia ceny skupu 2yta do celów wymiaru podatku

rolnego na 2005 rok.
Pan BurmistrzL. Kapcia poinformowal radnych, 2e zaproponowana cena

skupu Zyta v'rynosi 30,90 zI za I kwintal.
Glos w tej sprawie zabral radny B. Król mówi4c, 2e 2aden rolnik nie da

30 zl zakwintal zbo2a. Jest to cena za wysoka.
Pan Burmistrz odpowiedzial 2e nie jest to bardzo wysoka podwyZka,

bior4c pod uwag E 2e za ostatnie l0 miesigcy Gmina ma zrealizowane w podatku
rolnymtylko 74% zalolonej kwoty.

Komisia nie przeglosowala uchwaly.
Pozycja nr 20.
Uchwala w sprawie ustalenia wysokoici stawek podatku

od nieruchomoíci na 2005.
P ani S karbnik po informowala radnych, 2e zgo dni e z obow iqzuj qcqustawq

o podatkach i oplatach lokalnych, przyjEto jednakowe wysokoéci stawek
podatku od nieruchomoéci poloZonych zarówno na terenie miasta jak i solectwa.

Komisja przystqpila do glosowania.

Jednogloénie Za przvieciem uchwaly.
Pozycja nr 21.
(Ichwala w sprawie ustalenía wysokoíci podatku od posiadania psów,

olcreilenia termínu platnoící oraz jego poboru w 2005 r.
Pan Burmistrz L. Kapcia wyjaénil radnym, 2e w $2 ustEp 2 brakuje

punktu 2 i zglosi to do poprawy.
Komisja przyst4pila do glosowania.



Jednogloénie Za przvieciem uchwatv.
Pozycia nr 22.
(Jchwala w sprawie zarzqdzenia poboru podatków i oplat w drodze

ínkasa, okreílenie inkasentów i wysokoici wynagrodzenia za inkaso.
Gtos zabral pan Burmistrz L. Kapcia, proszqc radnych aby w $2

dotyczqcym wysokoéci wynagrodzenia sottysów za éci4galnoóó podatków

wpisaó kwotE I5%.
Komisja przyst4pitra do glosowania.

4 glosy Za przvieciem uchwatv.
I glos wstrzvmuiacv

0 glosów przeciw.
Pozycja nr 23.
Uchwala w sprawíe ustalenia wysokoíci stawek podatku od írodków

transportowych na rok 2005.
Pan Przewodnicz4cy po przeczytaniu uzasadnienia do pov,ryZszej uchwaly

wyjaSnil, 2e stawki podatku od érodków transportolvych wzrosly o 3%
w stosunku do roku ubieglego. Pani Skarbnik dodala, 2e Gmina
wprowadzila 4 osie, a stawka podatkowa nie jest stawk4 maksymaln4.

Komisja przyst4pita do glosowania.

JednogloSnie Za przvieciem uchwatv

Ad.3
Pan Przewodniczqcy odczytal pismo od pana Burmistrza, które jest

odpowiedzi4 na wnioski zgloszone przez, Komisjp Rewizyjn4 w dniu 8
listopada w sprawie wprowadzenia na sesjp grudniow4 uchwaly dotycz4cej
okreélenia trybu postppowania przy udzielaniu dotacji oraz sposobu jej

wykorzystania.
Pan przewodnicz4cy odczytal równiei drugie pismo dotycz4ce

zwolania Komisji do zbadania moZliwoéci rozpatrzenia i przychylenia sip
do wniosku pana Pelki o dojazd do posesji.

Posiedzenie Komisji zakonczono o godz. 18.05
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